
PREDSEDSTVO OK SZDL LJUBLJANA CENTER O GOSPODARSTVU OBČINE

S polno paro nad težave
-tudi med dopusti
Predsedstvo občinske konference SZDL je na zadnji
seji razpravljalo o poročilu o uresničevanju resolucije
o politiki družbenoekonomskega razvoja občine v
letu 1981 ter o uresničevanju srednjeročnega družbe-
nega plana v letošnjem letu, o čemer bo govor tudi na
prihodnji seji občinske skupščine.

Delegati bodo tako že sredi
leta imeli možnost dobiti obi-
lo podatkov o stanju gospo-
darstva in negospodarstva v
občini, zato da bi pravočasno
sprejeli akcijske usmeritve in
skušali do konca leta izboljša-
ti stanje na posameznih ključ-
nih ali kritičnih področjih.

Dohodek gospodarstva v
občini tudi letos (tako kot že
nekaj let zapored) ne narašča
tako kot bi bilo zaželeno, je
izpod republiškega in ljub-
ljanskega poprečja. Delno je
razlog za to struktura gospo-
darstva (le 10 do 15 odstotkov
dohodka dajejo OZD mate-

rialne proizvodnje) drugo pa
terciarne dejavnosti, ki so ob
padcu življenjskega standar-
da najprej prizadete. Vzrok za
tako skromen ekonomski uči-
nek občine pa leži tudi v orga-
niziranosti trgovine, ki se ni-
kakor noče povezati s proi-
zvodnimi organizacijami
združenega dela, se specializi-
rati ipd.

Člani predsedstva OK
SZDL so menili, da so v poro-
čilu izvršnega sveta premalo
izpostavljena kritična področ-
ja in problemi, ki se pojavlja-
jo. Na osnovi razprave bo de-
lovna skupina predsedstva

OK SZDL pripravila stališča,
s katerimi bodo seznanili de-
legate skupščine.

Glede na resnost položaja
bodo delegati o njih razprav-
ljali tudi v okoljih, iz katerih
izhajajo, ter vse dogovorili za
ukrepe. Poleg družbenopoli-
tičnih organizacij pa bodo kar
se da konkretne zadolžitve
dobili poleg izvršnega sveta
tudi banke, gospodarska
zbornica, SDK, nosilci razvo-
ja, krajevne skupnosti, sa-
moupravne interesne skup-
nosti, sindikati in drugi.

Med takojšnjimi nalogami
je pomembna zlasti ta, da v
času letnih dopustov obdrži-
mo gospodarsko raven vsaj
na poprečni ravni. Med tiste,
ki pa ne bi smele biti dolgo-
ročne, so pa bistveno zahtev-
nejše, pa sodi naslednja: dose-
či, da bodo TOZD postale od-
govorne za družbeno repro-
dukcijo in ne le za svoje ozke
interese. Če bi se za to resnič-
no zavzeli delegati zbora zdru-
ženega dela, subjektivne sile
in najrazličnejši organi, bi že
znane, dogovorjene in spreje-
te usmeritve v različnih doku-
mentih lahko pričeli dosle-
dneje uresničevati. To pa po-
meni, da bi prav na delegatski
skupščini morali skupno do-
ločiti tista ključna področja,
ki se sedaj prepočasi razvija-
jo, premagati ovire in pričeti s
takimi spremembami, ki bo-
do pomenile novo kakovost
in tudi tak dohodek, ki ne bo
slonel le na rasti cen.
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